

SCIENCES PO SUMMER SCHOOL 2018 CERTIFICAT D'INSCRIPTION

Paris, le 9 mai 2018

Je soussignée Nicole Bryant, Directrice de la Sciences Po Summer School, certifie que :

Titre / Prénom / Nom : **Mme Francesca FORMATO**

Date de naissance : **11/04/2003**

A Ville / Pays : **Naples, Italie**

a été admis/e au programme pré-universitaire 2018 de la Sciences Po Summer School qui aura lieu du 8 au 28 juillet 2018, sur le campus de Sciences Po à Reims (1 Place Museux, 51100 Reims, France) et le campus de Sciences Po à Paris (27 rue Saint-Guillaume, 75007 Paris, France).

Les étudiants admis au sein de ce programme ont fait l'objet d'une sélection basée sur leur aptitude linguistique et leur parcours académique.

Tout au long du programme pré-universitaire, les participants sont supervisés par une équipe d'encadrants qualifiés, placés sous la direction du Responsable de Séjour. Le logement, les repas et les transports sont pris en charge par Sciences Po pour la durée du programme.



Nicole Bryant

Sciences Po Summer School
27 rue saint Guillaume 75337 Paris cedex 07 France
www.sciencespo.fr
<http://www.sciencespo.fr/summer/>



SCIENCES PO SUMMER SCHOOL 2018 CERTIFICATE OF ENROLMENT

Paris, 9 May 2018

I, Nicole Bryant, Director of the Sciences Po Summer School, hereby certify that:

Title/First Name/Last Name: **Ms. Francesca FORMATO**

Birth Date: **11/04/2003**

In City/Country: **Naples, Italy**

has been admitted to participate in the 2018 Pre-College Programme of the Sciences Po Summer School, which will take place from 8-28 July 2018, on Sciences Po's Reims campus (1 Place Museux, 51100 Reims, France) and Paris campus (27 rue Saint-Guillaume, 75007 Paris, France).

Admitted students were selected by our office upon examination of their linguistic credentials and their programme of study.

Participants in the programme are being supervised by a team of certified counsellors, placed under the responsibility of the Programme Director. Accommodation, meals and transportation are provided by Sciences Po throughout the programme.



Nicole Bryant

Sciences Po Summer School
27 rue saint Guillaume 75337 Paris cedex 07 France
www.sciencespo.fr
<http://www.sciencespo.fr/summer/>

